
 
 

 
 

Protokół   6/2021 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

które odbyło się w dniu 22 listopada 2021 roku o godz.1600  

 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenie, powitanie gości i członków Komisji, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Omówienie i opiniowanie projektu budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na 2022 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2022 -

2033. 

4. Wybór Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

5. Wolne wnioski/Sprawy bieżące: 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji otworzył posiedzenie, powitał zebranych: Zastępcę 

Burmistrza  ds. społecznych Jerzego Kulkę, Kierownik Referatu Kultury i Sportu Panią 

Karolinę Mik  oraz członków Komisji. Następnie stwierdził quorum i przedstawił porządek 

posiedzenia. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji. 

Lista uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad.2. 

 

Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3.  

 
Projekt budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na 2022 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2022-2033 był w posiadaniu każdego 

radnego. Członkowie Komisji zapoznali się z ich treścią. Projekt budżetu na przyszły rok wraz 

z WPF na lata 2022 - 2033 został szczegółowo omówiony przez Skarbnik Miasta Marię Niderla.  

Omówiono następujące Działy: 801; 854 oraz 926. 

Plik dokumentów stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 



 
 

 

 

Komisja jednogłośnie (za - 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 0) pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na 

2022 rok. Komisja także pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2022 - 2033. 

 

Ad. 4  

Przewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Czarnecka - Szafrańska prosiła o zgłaszanie 

kandydatur na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Zaproponowano, by tę funkcję pełnił Pan Paweł Badziąg. 

Pan Paweł Badziąg zapytany, czy wyraża zgodę, odpowiedział twierdząco. 

*Innych kandydatur nie wysunięto. 

Wszyscy członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie poparli kandydaturę 

Pana Pawła Badziąga. 

W związku z tym, iż Pan Paweł Badziąg objął funkcję Przewodniczącego Komisji, 

zdecydowano, że na grudniowym posiedzeniu Komisji członkowie dokonają wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego. 

 

Ad. 5 - Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Pan Paweł Badziąg podziękował wszystkim 

za przybycie i zamknął posiedzenie.  

 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Dąbrowska     

 
                                                                                                            Przewodniczący Komisji 

                                                                                               Oświaty, Kultury i Sportu 

 

                                                                                                         Paweł Badziąg 

 

 


